

高中應用學習課程（2020-22 年度）學生甄選安排（模式一）

2020 -2022 《舞出新機 - 舞蹈藝術》

學生須於 **6月21日（17:00）日或之前** 填寫一份申請表及問卷，連同甄選影片及個人檔案 (如有) 一併遞交，並電郵至 apl@hkapa.edu

（學生須按本學院的示範影片*要求，拍攝一段舞蹈甄選影片，並電郵該影片的瀏覽連結或下載連結至 apl@hkapa.edu）

*示範影片：

<https://youtu.be/pCpVf27R5cI>

甄選影片須包括以下部分：

-自我介紹 (1 分鐘)

-示範影片部分 1: 體格測試

-示範影片部分 2: 現代舞組合 (音樂: <https://youtu.be/0hVjIhRAW0w> 00:45 開始)

-示範影片部分 3: 爵士舞組合 (音樂: <https://youtu.be/op052hXkZq4>)

必須在同一地點錄製，從頭至尾全身入鏡，高質像素及音質，避免使用濾境

錄製時，建議學生穿著緊身舞衣(leotard)，不可穿著牛仔褲、寬鬆上衣及褲；不可佩戴首飾，頭髮須保持整齊或束起，須脫下鞋履。）（建議服飾要求請參考以下圖片。）



Arrangement for Student Selection (Mode 1) for Senior Secondary Applied Learning Courses (2020-22 Cohort)

2020 -2022 “Taking a Chance on Dance”

Students are required to send a completed application form and a questionnaire together with the audition video and portfolio (if any) to apl@hkapa.edu **on or before 21.06.2020 (17:00)**

(Students are required to film a dance audition video based on the Demonstration Clip provided by the Academy*. Links for viewing or downloading the audition video should be sent to apl@hkapa.edu

*Demonstration Clip

<https://youtu.be/pCpVf27R5cI>

The Audition video must include the following:

- 1 minute self-introduction
- Demonstration Clip Part 1: Physique test
- Demonstration Clip Part 2: Modern combinations
(Music <https://youtu.be/0hVjIhRAW0w> Begins at 00:45
- Demonstration Clip Part 3: Jazz combinations
(Music: <https://youtu.be/op052hXkZq4>)

Video must be filmed at the same location. Full body of applicant must be visible at all times. Video image and sound must be in high quality and consistent. Avoid using filters.

Students are advised to wear tight fitting dancewear (leotard) during filming. Jeans, loose fitting T-shirt and pants are not allowed. No jewellery. Students have to keep the hair neat and tidy, and are requested to take off their shoes) (Please refer to the photo below for the advised dress code.)

